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Protokół nr 5/2015 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 02.09.2015. 

 

 
Obecni: 11 radnych według listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 24.07.2015. 

3. Uzgodnienie zamiennych rozwiązań projektowych dla zadania: „Budowa ulic Biała, 

Aluminiowa, Planty.” (2 x uchwała) 

4. Pytanie WGKiOŚ o sposób zagospodarowania należnego RO Podjuchy inwestycyjnego 

budżetu na rok 2016 i środków pozostałych z 2015 roku. Dyskusja, ewentualna uchwała. 

5. Prośba pożyczki ze strony RO Turzyn. 

6. Informacja o wnioskach do SBO2016. 

7. Informacja o postępie przygotowań do festynu Podjuszańskie Harce. 

8. Pismo NIK w sprawie oceny pracy Straży Miejskiej. 

9. Informacja o sytuacji wniosków RO Podjuchy do modelowanego aktualnie budżetu Miasta 

Szczecina na rok 2016. 

10. Stacje roweru miejskiego na Prawobrzeżu. 

11. Inwentaryzacja zapotrzebowani w obszarze dodatkowe śmietniki oraz uszkodzenia 

chodników. Podsumowanie stażu wolontariusza. 

12. Dzień Seniora. 

13. Sprawy porządkowe: 

- rezygnacje i nowi radni, 

- legitymacje członkowskie RO Podjuchy, 

- wykorzystanie aplikacji ALERT SZCZECIN, 

- wybór osoby sprzątającej w RO Podjuchy, 

- specjalne posiedzenie zarządu RO i osób odpowiedzialnych za Podjuszańskie Harce w terminie 

16.09.2015. 

14. Zdezaktualizował się temat konfrontacji mieszkańców Falskiego i Korczaka. 

15. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Ad.1. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Maciej Szyszko stwierdzając quorum. Przyjęto powyższy 

porządek posiedzenia. 

 

Ad.2. 

Zatwierdzono protokół z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 24 lipca 2015. 
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Głosowało 11 osób: 

„za” – 11 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący poinformował o otrzymaniu od pana Macieja Kasprzyka, projektanta zadania 

„Budowa ulic Biała, Aluminiowa, Planty” pisma w sprawie opinii dotyczącej następujących 

zamiennych rozwiązań projektowych: 

1.  Zwężenie do 4 m odcinka jezdni na łuku ulicy Kruszcowej (okolica schodów łączących ulice 

Krzemienną i Kruszcową) ze względu na konieczność budowy murka oporowego dla 

znajdującej się w tym miejscu skarpy oraz ograniczenia terenowe wynikające z granic 

prywatnych działek mieszkańców. 

2. Rezygnacja z chodnika po wschodniej stronie ulicy Aluminiowej oraz zwężenie chodnika po 

zachodniej stronie tej samej ulicy. Zmiana ta wynika z decyzji o pozostawieniu alei lip. 

 

W odpowiedzi Rada Osiedla Podjuchy wyraziła pozytywną opinię dla powyższych zmian projektowych 

podejmując w tym celu Uchwałę nr 17/15. 

 

Głosowało 11 osób: 

„za” – 11 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący poinformował, że w Radzie Osiedla Podjuchy pozostało 69 399 zł z budżetu 

inwestycyjnego na 2015 rok. Według założeń Rady Osiedla Podjuchy poprzedniej kadencji środki te 

miały zostać przeznaczone na projekt zagospodarowania terenu nad rzeką na końcu ulicy Karpiej oraz 

jego uporządkowanie w celu utworzenia w tym miejscu przestrzeni rekreacji mieszańców. Jednak w 

okolicznościach przesądzonej już decyzji o budowie na tym obszarze bazy lodołamaczy obecna Rada 

Osiedla Podjuchy musi znaleźć inny cel ulokowania tych środków finansowych. 

 

Wiceprzewodniczący Piotr Marecki opuścił posiedzenie. 

 

Po długiej dyskusji podjęto Uchwałę nr 18/15, którą zadecydowano, aby 40 000 zł przeznaczyć na 

projekt techniczny Parku Wolności. 

 

Głosowało 10 osób: 

„za” – 10 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.5. 

W okolicznościach podjęcia Uchwały nr 18/15 Rada Osiedla Podjuchy nie posiada aktualnie 50.000 zł 

wolnych środków inwestycyjnych, o których pożyczkę poprosiła Rada Osiedla Turzyn.  
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Rada Osiedla Podjuchy upoważniła Przewodniczącego Macieja Szyszko do rozmów z 

przedstawicielami Rady Osiedla Turzyn w sytuacji mniejszych oczekiwań pożyczkowych, na poziomie 

29 tys. PLN. 

 

Ad.6. 

Przewodniczący poinformował, że Zespół Opiniujący projekty do SBO2016 uznał, iż: 

- projekt pn. „Park Wolności w Podjuchach” pozytywnie przeszedł ocenę kwalifikacyjną; 

- „Projekt i wykonanie Stanicy Wodnej Podjuchy nad Regalicą” należy zmodyfikować, aby obniżyć 

koszty inwestycji do 1.350.000 zł; obecny kształt projektu wydziały merytoryczne wyceniły na 

przedział pomiędzy 1.800.000 zł – 3.000.000 zł; 

- podobna sytuacja dotyczy projektu pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego Podjuchy-Żydowce”, 

który wydziały merytoryczne wyceniły na 3.000.000 zł; należy skrócić odcinek ścieżki pieszo-

rowerowej tak, aby koszty jego budowy zmieściły się w kwocie 1.350.000.  

 

Ad.7. 

Omówiono aktualny poziom realizacji przygotowań do festynu Podjuszańskie Harce, a w 

szczególności budżet imprezy, główne wydarzenie sportowe, zespoły muzyczne, zakres współpracy z 

przedszkolami i szkołami zlokalizowanymi na terenie osiedla, catering, harmonogram całego 

wydarzenia. Ustalono przedział czasowy imprezy między godziną 10.00 a 24.00. 

Wyznaczono skład jury w konkursie „Wakacje w Podjuchach”: 

- Renata Czachoń, 

- Dariusz Gorajski, 

- Grzegorz Mikut, 

- Agnieszka Styczewska, 

- Jolanta Sylwanowicz. 

 

Posiedzenie opuściła Radna Aleksandra Kozłowska. 

Do obradujących dołączył Wiceprzewodniczący Piotr Marecki. 

 

Ad.8. 

W odniesieniu do pisma NIK wnioskującego o opinię na temat funkcjonowania współpracy Straży 

Miejskiej w styku z Radą Osiedla Podjuchy, jako że większość obecnych członków Rady piastuje 

społeczną funkcję ledwie kilka miesięcy, Przewodniczący poprosił o zdanie doświadczonej radnej 

Jadwigi Biźni. W oparciu o jej opinię, Rada oceniła dotychczasowy poziom współpracy ze SM na 

poziomie zadowalającym.  

 

Ad.9. 

Przewodniczący poinformował, że w aktualnie modelowanym budżecie Miasta Szczecina na 2016r 

ujęto następujące inwestycje na terenie  Podjuch: 

- chodnik na ulicy Falskiego: 250 000 zł, 

- chodnik na ulicy Krzemiennej (przy przychodni i przedszkolu): 100 000 zł, 

- projekt techniczny Centrum Aktywności Lokalnej w Podjuchach: 150 000 zł, 

- projekt techniczny Pętli Autobusowej w Podjuchach: 160 000 zł. 

 

Ponadto nowa prognoza budżetu na lata 2017-2018 przewiduje następujące wydatki: 
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- Park Wolności: 750.000 zł (350.000 zł w 2017r oraz 400.000 zł w 2018 r), 

- remont ulic Smoczej i Krzemiennej: 5.500.000 zł w 2018 r, 

- Centrum Aktywności lokalnej w Podjuchach: 3.000.000 zł (1.500.000 zł w 2017r oraz 1.500.000 zł w 

2018r). 

 

Ad.10. 

Poruszono temat planowanego ulokowania 29 stacji Roweru Miejskiego na Prawobrzeżu.  

Przewodniczący zaznaczył, iż pomimo założonego priorytetu komunikowania stacji ze Szczecińskim 

Szybkim Tramwajem, na pewno RO Podjuchy powinny zgłosić aspiracje mieszkańców do powstania 

kilku stacji w Podjuchach. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Maciej Szyszko podsumował staż wolontariusza Szymona Piaseckiego, omawiając 

wykonane przez niego zdjęcia uszkodzeń chodników oraz przeprowadzoną inwentaryzację 

zapotrzebowania w obszarze dodatkowych śmietników.  

Uznano, za właściwe, aby na podstawie dostarczonych przez wolontariusza materiałów oraz 

informacji stworzyć mapki obrazujące zakres powyższych problemów. 

 

Ad.12. 

W sprawie Dnia Seniora ustalono wstępnie rozeznano termin i charakter imprezy.  

 

Ad.13. 

Przewodniczący przekazał informację otrzymaną z Miejskiej Komisji Wyborczej w Szczecinie o 

wygaśnięciu mandatów radnych Doroty Monarchy oraz Teresy Szymnik w wyniku rezygnacji. W 

przypadku pierwszym rezygnacja zakomunikowana została jeszcze przed pierwszym samodzielnym 

posiedzeniem rady. Przypadek drugi ma związek z niezgodą radnej Teresy Szymnik na uchwałę rady 

dotyczącą zdjęcia tablic informacyjnych ilustrujących dokonania rad poprzednich kadencji. W tym 

kontekście Przewodniczący jeszcze raz podkreślił, iż uchwała ta miała charakter czysto techniczny i na 

pewno nie zasługiwała na kontestację na poziomie rezygnacji z mandatu. Wyraził też osobisty żal z 

powodu tej rezygnacji wobec niekwestionowanego doświadczenia byłej przewodniczącej. Podkreślił, 

iż wszelkie standardy kultury, szacunku i poszanowania dla społecznej pracy radnych minionych 

kadencji zostały zachowane. Radna Teresa Szymnik w kontekście nowej dla siebie sytuacji, mogła być 

mentorem młodych stażem radnych i nowego zarządu rady. Z tej roli nie zechciała jednak skorzystać.  

Przewodniczący wspomniał, iż do Rady Osiedla Podjuchy wkrótce dołączą nowi radni. Poprosił o 

naturalną życzliwość i otwartość w dużej mierze zgranej już grupy.   

 

Przekazano legitymacje członkowskie RO Podjuchy radnym nieobecnym na poprzednim posiedzeniu. 

 

Przewodniczący ponowił prośbę o wykorzystywanie przez radnych aplikacji ALERT SZCZECIN w celu 

zgłaszania drobnych problemów zaistniałych na terenie osiedla. Z jednoczesnym powiadomieniem 

jego osoby o interwencji w celu monitowania sprawy w przypadku opieszałości służb. 

 

Poinformowano o wybraniu osoby sprzątającej siedzibę Rady Osiedla.  
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Ustalono, że 16.09.2015 o godzinie 17.00 odbędzie się posiedzenie Zarządu RO Podjuchy i osób 

odpowiedzialnych za Podjuszańskie Harce. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący poinformował, iż wniosek dotyczący sąsiedzkiego sporu mieszkańców ulicy Falskiego 

i Korczaka, został wycofany przez inicjatora. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Protokołowała Marta Wójcik. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     


